
 

 

Sprawozdanie z pracy  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za rok 2024 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pracowała w następującym składzie osobowym: 

1. Izabela Banasiak-Matusik - przewodniczący komisji; 

2. Anna Fedynicz - zastępca przewodniczącego komisji; 

3. Ewa Stokowska - członek komisji; 

4. Bartosz Miszewski - członek komisji. 

W okresie sprawozdawczym (od 05-12.2024) odbyło się 16 posiedzeń Komisji. 

 

Komisja działając w oparciu o Ustawę o samorządzie gminnym, statut Gminy Góry 

Kalwarii oraz plan pracy na 2024 rok przyjęty na Sesji Rady Miejskiej rozpatrywała 

i opiniowała skargi, wnioski i petycje, które wpłynęły do Rady Miejskiej Góry Kalwarii.  

 

Spotkania Komisji w 2024 roku dotyczyły prowadzenia postępowań wyjaśniających, 

rozpatrywania i wydawania opinii oraz przygotowywania stosownych uchwał i uzasadnień 

do uchwał dla następujących wniosków, skarg i petycji: 

- Skarga z dnia 15.07.2024 r. na działalność Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Górze Kalwarii, dotyczącą mobbingu w miejscu pracy, złożona przez Panią M.K. 

- Skarga z dnia 12.08.2024 r. na działalność Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji w Górze 

Kalwarii, złożona przez Pana A.T. 

- Wniosek z dnia 12.09.2024 r. w sprawie wykupu lokali komunalnych, złożony przez 

Najemców. 

- Wniosek z dnia 17.09.2024 r. w sprawie ujęcia budowy drogi w budżecie Gminy Góra 

Kalwaria, złożony przez Panią A.G. 

- Skarga z dnia 05.11.2024 r. na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria 

w zakresie oświadczeń majątkowych, złożona przez Panią A.L-W. 

- Wniosek z dnia 26.11.2024 r. w sprawie zmiany przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, złożony przez Panią G.D. 

- Wniosek z dnia 26.09.2024 r. oraz 27.09.2024 w sprawie wykonania dróg oraz przejęcia 

przez Gminę Góra Kalwaria drogi prywatnej w miejscowości Czachówek, złożony przez 

Panią I.B-M. 

- Petycja z dnia 10.07.2024 r. w sprawie zwiększenia częstotliwości kursów autobusu linii 

742, złożona przez mieszkańców Gminy Góra Kalwaria oraz pasażerów linii autobusowej 

742. 

 

Pragnę podziękować Członkom Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za zaangażowanie 

i aktywny udział w jej pracach. Pracownikom Biura Rady Miejskiej dziękuję za pomoc 

organizacyjną. Panom Burmistrzom, Kierownikom, Urzędnikom i Przedstawicielom 

poszczególnych wydziałów i jednostek organizacyjnych Urzędu Gminy oraz gminnym 



 

 

Radcom Prawnym składam podziękowania za udzielane informacje oraz wyjaśnienia, 

a także za merytoryczny wkład w pracę naszej Komisji.  

 

 

Przewodnicząca  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

 

Izabela Banasiak-Matusik 


